

2022 CEO's NEW YEAR MESSAGE

To all my Staff and Workers.

As we bid farewell to 2021, I want to thank all my staff and workers for their efforts and hard work in going through together this very challenging pandemic year 2021.

With 2022 in a few hours, we can all hope for a better year ahead. With the launching of CPC 2.1, I feel very excited and I want to share this joy and excitement with all my staff and workers.

As mentioned during the HOD meeting the Content for CPC 2.1 will focus on:

- 1) Development of Human Resource
- 2) Productivity rewards for all level.

Our Company is moving towards positive recovery and I'm confident that we will be performing better these coming years ahead. I do appeal to all my staff and workers to be patient for their expectation for rewards and continue to work even harder to achieve our target goals in 2026!

Wishing you and your family a Safe and Happy New Year!

Sincerely,



Siah Hung Wee

31/12/2021

总裁 2022 的新年献词:

致全体员工及工人们，

在我们即将告别 2021 年之际，我要感谢我们所有员工和工人们在共同经历这个极具挑战性的抗疫之年中所付出的努力和辛勤的工作。

再过几个小时我们将迎来全新的 2022 年，我们都希望来年会更加美好。随着 CPC 2.1 的发布，我感到非常兴奋，我想和所有的员工和工人分享这种喜悦和激动。

正如在部门主管的会议期间提到的，CPC 2.1 的目标将侧重于：

- 1) 人力资源开发
- 2) 所有级别员工的生产力奖励

我们公司正朝着积极复苏的方向迈进，相信在未来几年我们将表现得更好。我在此呼吁所有的员工和工人对他们所期待的回报要有耐心，并在 2022 年继续更加努力地实现我们的目标！

祝您和您的家人过一个平安快乐的新年。



Siah Hung Wee 谨上

31/12/2021